
                                                 Woorde wat eindig met ‘n d / t 

 

 Die laaste klank van woorde wat eindig op ‘n d en t klink almal soos ‘n t. 

 Die meervoud van die woord moet gesê word om te kan hoor waarop die woord eindig. 

 Bv. eende, perde, brode, terte,harte, gate 

 

“grot”  en “woord” eindig met dieselfde klank, maar word met verskillende letters geskryf. Vul nou 

d en t in sodat die volgende woorde reg gespel is. 

a) suid 

b) ruit 

c) haat 

d) kat 

e) stert 

f) groot 

g) pad 

h) lied 

i) gebied 

j) wat 

k) bed 

l) pet 

m) oond 

n) brood 

                                                         

                                                                  V / f woorde 

 Alle woorde wat op hierdie klank eindig, word met ‘n f geskryf. 

 Bv. laf, sif, plof, doof, muf, dryf. 

 Wanneer ‘n lettergreep op die klank eindig word dit met met ‘n f geskryf. 

 Bv. af-weer, plof-stof, suf-heid 

Voltooi :  

1. Ander woord vir maat = vriend 

2. Soggens vroeg drink ons = koffie 

3. Die hen se kuikens slaap onder haar = vlerke 

4. My ooms, tannies, neefs en niggies is my = familie 

5. Ek het vyf  vingers aan een hand. 

6. Ek is lief vir my moeder en  = vader 

7. Die duif maal die pitte = fyn 

8. Hy kan nie hoor nie, hy is = doof 

9. In die bioskoop word goeie film vertoon. 

10. Voëls het nie hare nie maar = vere 

11. Hy gaan van sy fiets afval en seer kry. 


